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Oddelek za pedagogiko in andragogiko 

Filozofske Jakultete v Ljubijani 

N a Filozofski fakulteti v Ljubljani je v 
organizaciji Oddelka za pedagogiko in andra
gogiko 7. in 8. marca letos potekalo ze vee kot 
dvajseto letno strokovno srecanje Pedagosko
andragoski dnevi, namenjeno strokovnemu 
izpopolnjevanju. Osnovni namen srecanja je 
diplomantom Oddelka za pedagogiko in 
andragogiko ter seveda tudi drugim zaintere
siranim vsako leto sproti predstaviti novosti 
na podrocju pedagoske in andragoske stroke. 
Prav tako svoja dela predstavijo tudi podi
plomski studentje, ki so v tekocem studij
skem letu uspesno zagovarjali specialisticno, 
magistrsko ali doktorsko delo. 

Letosnje srecanje se je pricelo z otvoritve
nima nagovoroma predstojnika Oddelka prof 
dr. Janka Mursaka in dekana Filozofske 
fakultete prof dr. Bozidarja Jezernika. 0 
nujnosti razvijanja timske kulture v nasih 
solah je spregovoril prof. dr. Metod Res man v 
predavanju z naslovom Zakaj razvijanje 
timov in timske kulture sole? Razvijanje tim
skega dela povecuje kakovostno delovanje 
tako uciteljev, vodstev in ucencev na solah. 
Dobri rezultati pouka in ucenja so zmeraj 
zasluga kolektivnega dela, ne pa le posa
meznega ucitelja. Sodobne raziskave potlju
jejo, da sole, ki razvijajo sodelovalno kulturo 
in timsko delo, dosegajo visjo motiviranost 
uCiteljev in boljsi ucni uspeh ucencev. Sledil 
je pogovor 0 ucni d(ferenciaciji in indivi
dualizaciji v nasih solah, ki ga je vodil prof. 
dr. Zdenko Medves. Doc. dr. Nives Licen je 

svoje predavanje Vzgoja custev - sodobni 
izziv namenila predstavitvi sodobnih razi
skav, ki odkrivajo povezavo med ucenjem in 
custvi. C:ustva oziroma custvena stanja Iahko 
zavirajo ali spodbujajo ucenje pri cloveku, 
zato je zelo pomembno, kako oziroma s 
kaksnimi metodami lahko z vzgojo vplivamo 
na oblikovanje in izrazanje custev. 

v popoldanskem casu so sledile predstavitve 
najnovejsih magistrskih, specialisticnih in 
doktorskih del, ki so jih kandidati uspesno 
zagovarjali na Oddelku za pedagogiko in an
dragogiko v letu 2004: mag. Andrej Pavletic 
je predstavil delo Vzgojno-teoretske razsez
nosti religijskih konceptov duha, mag. 
Marusa Zeljeznov Senicar Svetovalni razgo
vor, dr. Tatjana Devjak Vpliv vzgojnih pri
zadevanj sole na osebna stalisca ucencev in 
uciteljev 0 predmetu etika in druzba, mag. 
Sonja Rutar delo Kontinuiteta izkustvenega 
ucenja med vrtcem in solo, dr. Andreja 
Hocevar Starsi kot dejavnik preventive na 
podrocju rabe in zlorabe drog in spec. sol. 
pedag. Marija Horvat Razvijanje aktivnih 
strategij ucenja na predmetni stopnji OS. 

Sledilo je se predavanje prof. dr. Franceta 
Strmcnika Odpori do fleksibilne in zunanje 
nivojske ucne diferenciacije, v katerem je 
spregovoril o nesporazumih, ki se pojavljajo 
ob uvajanju ucne diferenciacije v naso OS 
predvsem zaradi slabega poznavanja, parcial
nega razumevanja in nepreve1jenega ter 
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povrsnega naslanjanja na tuje vire. S tehtnimi 
argumenti je zavrnil nekatere kritike in bo
jazni nasprotno mislecih. 

V vecernih urah so se udelezenci dodatno 
izobrazevali na pedagoskih delavnicah dr. 
Sabine Jelenc Krasovec in dr. Sonje Kump na 
temo /zobrazevanj e starej sih odraslih ter na 
delavnici Petre Mrvar na temo lnterkulturno 
svetovanje v soli. 

Drugi dan strokovnega srecanja se je price! s 
predavanjem prof. dr. Mojce Kovac Sebart in 
prof. dr. J aneza Kreka Rezultati evalvacije 
zakljucnih ocen v devetletni osnovni soli , v 
katerem sta predstavila temeljne ugotovitve 
evalvacijske studije Zakljucne opisne ocene 
prvega in drugega razreda devetletne osnovne 
sole. Studija je razkrila pozitivne vidike opis
nega ocenjevanja v prvih dveh razredih devet
letke, prav tako pa opozorila na nekatere po
manjkljivosti , ki jih bo potrebno predvsem 
preko izobrazevanja uciteljev in z bolj struk
turiranimi obrazci za opisno ocenjevanje se 
izbolj sati . 

Sledilo je predavanj e Ucbeniki in druzba 
znanja, v katerem so prof. dr. Mojca Kovac 
Sebart, prof. dr. Janez Krek, asist. Damijan 
Stefanc in prof. dr. Tadej Vidmar proble
matizirali ucbenik kot sodobno ucno sredstvo 
nasproti vsem drugim ucnim in informa
cijskim virom, ki so nam na voljo v sodob
nem casu. Predstavili so analizo slovenskega 
ucbeniskega trga v devetdesetih Jetih in stanje 
primetj ali z nekaterimi drugimi evropskimi 
ddavami ter nakazali mozne, tudi najopti
malnejse rditve razvoja trga ucbenikov pri 
nas. 

Dvodnevno strokovno druzenje pedagogov in 
andragogov se je sklenilo z okroglo mizo na 
zelo aktualno temo Studij pedagogike in 
andragogike v bolonjskem procesu, ki jo je 
moderiral prof. dr. Zdenko Medves in v 
uvodu predstavil mozne poti in stranpoti 
uvedbe bolonj skega modela studija na Oddel
ku za pedagogiko in andragogiko. Razvnela 

se je zivahna razprava, s katero so prisotni 
potrdili , da je nacrtovanje in reformiranje 
studij skih programov zahtevno in odgovorno 
delo, pri katerem se ne sme pristajati na ad
hoc rditve. 

Pedagosko-andragoski dnevi s svojo dolgo
letno tradicijo pottjujejo, da je tovrstna oblika 
srecanj, na katerih si tako diplomanti kot tudi 
ucitelji Oddelka izmenjajo znanja, spoznanja 
in izkusnje, koristna za razvoj pedagoske in 
andragoske stroke pri nas. 

Tanja Sulak 


